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Förvaltningsgruppens protokoll 15 mars, 2023  

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Jesper Ackinger, TF Stadsdelsdirektör, ordförande  

Helena Wiberg, TF HR-chef  

Annelie Gustafsson, HR-konsult, sekreterare 

 

Fackliga företrädare: 

Hamid Ataie, Kommunal 

Aida Sharareh Golzar, Kommunal 

Elin Vedestig, Sveriges Lärare 

Caroline Lindblom, SSR (Skype) 

 

Förhindrade:  

Karin Wrannvik, Ledarna 

Reneé Tisell, Vision 

Martin Junker, Vårdförbundet 

Lise-Lott Hedman, Sveriges Skolledare 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO  

 

Tidpunkt: 

2023-03-15 kl. 13.00 – 15.00 

 

Plats: 

Garnisonen, Humlegården/Skype  

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

 

Hamid Ataie för kommunal, Elin Vedestig för Sveriges Lärare, 

Caroline Lindblom, SSR. Protokollet justeras via e-post. Tid för 

justering av protokoll är senast tisdagen den 21 mars, kl. 18.00. 

 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och protokollet 

läggs till handlingarna. 

4. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

Arbetsgivaren presenterar ärendena till nämnden.  

 

Kommentar från fackliga organisationer på övriga ärenden från 

nämnden:  

Sveriges skolledare: Fråga kring deltider- månadsanställd per 

förskola i månadsrapport 14 bilaga. Kommunal: Vissa 

deltidsanställda önskar att gå upp i arbetstid.  

 

Arbetsgivarens svar:  

Vi tar till oss frågan om att det finns deltidsanställa som vill gå upp 

i tid och ser över både information till medarbetare och chefer.  

 

Övriga synpunkter eller frågor lyfts upp om ärendelistan 

 

5. Aktuella verksamhetsfrågor 

 

Arbetsgivaren informerade följande om företagshälsovård: 

 

- De fackliga organisationerna fick information om 

Uppföljning av avtalsanvändning och nyttjande av 

företagshälsovård under 2022. (se bilaga) 

- De fackliga organisationerna fick information om att Staden 

har upphandlat ett nytt avtal med företagshälsovård från och 

med 2024. Norra Innerstaden går över från Feelgood till 

Falck-Previa. 

 

Arbetsgivaren informerade följande om Arbetsmiljöutbildningar 

våren 2023:  

 

- De fackliga organisationerna fick information att stadsdelen 

kommer att genomföra två arbetsmiljö utbildningar under 

våren 2023. En utbildning i risk och konsekvensanalys, samt 

en två dagars arbetsmiljöutbildning för nya chefer och 

skyddsombud. Utbildningarna kommer samköras med 

Norrmalms SDF.  
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Arbetsgivare och fackliga organisationer är överens om vikten av 

genomföra arbetsmiljöutbildningar samt att förvaltningen 

möjliggöra för chefer och skyddsombud ges möjlighet delta. 

 

I övrigt inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

6. Cesam protokoll 

 

Arbetsgivaren lyfte frågan om varför vi talar om Cesam protokoll 

på FVG. Frågan behöver redas ut. På FLG samverkas om de frågor 

som berör förvaltningen. Frågor är stadsövergripande hanteras på 

Cesam. Vad tjänar Cesam protokollet för syfte på FVG? 

 

Arbetsgivaren lyfte även att vi behöver göra om 

samverkansöverenskommelsen till den nya stadsdelen-Norra 

Innerstaden. Vi behöver även samverka hur dagordning ska se ut i 

dessa möten?  

 

I övrigt inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

7. Övriga frågor 

 

Information från arbetsgivaren kring månadsrapporten.  

- Överskott 16 milj. inom äldreomsorgen.  

 

Kommentarer från den fackliga organisationen:  

SSR-Är främst att överskottet är hemtjänsten? 

 

Svar från arbetsgivaren: 

Överskott främst på beställardelen inom Äldreomsorgen. 

 

Arbetsgivaren informerade om Sammanläggningen. 

- Har genomfört förhandling i Cesam om enheter, information 

finns på intranätet.  

 

Kommentarer från den fackliga organisationen: 

Kommunal. Kommunal är nöjda, de har haft kontakt med många 

chefer. På sikt kommer det blir bättre organisation. 

 

 

I övrigt inga synpunkter eller frågor framförs. 
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Arbetsgivaren samverkade kring tre vikarier: 

 

- Maria Härenstam idag C Adm. Norrmalm-  

Blir även Tf. C Ekonomi efter Roger Mellroth, då han slutar 

den 16/3-2023. 

 

- Anders Forsberg C Socialtjänsten Norrmalm- 

Blir även tf. C Socialtjänst efter Jan Rönnberg då han slutar 

på Östermalms Socialtjänst den socialtjänst 31/3-2023. 

 

- Hanna Wirde C Förskola Norrmalm,  

Blir även tf. C Förskola för Åsa Strand då hon slutar den 1/4 

-2023. 

 

Kommentarer från de fackliga  

SSR, har Maria Härenstam samma ansvar för Ekonomifrågor idag?  

 

Svar från arbetsgivaren:  

Maria Härenstam har idag ansvar för Prevention, Trygghetsfrågor, 

HR och Ekonomi och Lokaler. 

 

Synpunkter från fackliga: 

Kommunal. Områdeschefer har inte Ekonomi 

ansvar, arbetsmiljöansvar, personalansvar. Var hör områdeschefter 

hemma när det gäller samverkan? Det ställer till problem att de inte 

följer samverkansavtalet. 

 

Svar från arbetsgivaren:  

Ett nytt förslag kring chefsstrukturen för hela staden är på väg fram.   

Ärendet kommer att remitteras och planeras genomföras först under 

2025. Där kommer områdeschefer få ett mandat. PAS ska se över 

hur samverkansavtalet ser ut. 

 

Ytterligare kommentarer från de fackliga: 

Sveriges Lärare: Svårt att boka in möten om PU tiden. Har inte 

jobbat med HÖK hitintills i år, är ett arbete som ska löpa på under 

året. HÖK möten kan ligga utanför samverkan. 

 

Svar från arbetsgivaren:  

Det är många saker om ska ske parallellt även om vi står under en 

omstrukturering. Arbetsgivaren lyfter frågan med Hanna Wirde. 

Jobbar med frågan på de olika sätt på förvaltningarna.  

 

I övrigt inga synpunkter från de fackliga. 
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Arbetsgivaren informerade om Friskvårdsplanen: 

(se bifogad fil). 

- Friskvårdsplan, vissa aktiviteter samordnas med Norrmalm. 

- Norrmalm och Östermalm delar ut friskvårdsbidrag på olika 

sätt, frågan utreds av Maria Härenstam. 

 

Under mötet beslutade arbetsgivaren att Blodomloppet kommer att 

tas från centrala medel. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

 

 

 

Nästa möte genomförs på Garnisonen den 19/4 (fysiskt möte). 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  

Annelie Gustafsson 

 

 

Justerat  

Via e-post, 2023-03-20 

.........................................        

Jesper Ackinger,  

Ordförande  

TF Stadsdelsdirektör 

 

      

Hamid Ataie, Kommunal, justerat via e-post, 2023-03-24 

Elin Vedestig Sveriges Lärare, justerat via e-post, 2023-03-21 

Caroline Lindblom, SSR, justerat via e-post, 2023-03-21 

 


